



## KLANG KØSTEN

er en eventyrlig lydvandring, der fører dig fra Gedser gamle togstation til Danmarks sydligste punkt ved Gedser Odde. På vandringen guides du blandt andet af den i dag blinde danske forfatter Knud Romer, som er vokset op på Falster, og den unge tilflytter Klara, en karakter inspireret af den tyske forfatter og instruktør Leonie Pichlers egne oplevelser. Guideerne deler deres ærlige, humoristiske og poetiske blikke på Gedser, og de skaber forbindelser mellem dig og områdets landskaber, mennesker og fortællinger.

Audiowalken er gratis. Download ECHOES-appen til din telefon. Download KLANG KØSTEN i appen. Medbring din opladede telefon og høretelefoner. Aktiver GPS, og gå til den gamle togstation i Gedser, hvor færgens landgang ligger i dag. Audiowalken starter automatisk, når du træder ind i hallen. **God fornøjelse!**



## KLANG KÜSTE

ist ein faszinierender Audio Walk, der uns vom alten Bahnhof in Gedser bis zum südlichsten Punkt Dänemarks führt. Dabei gehst du zusammen mit einem Blinden und einer Zugezogenen auf eine unerwartete Entdeckungsreise. Der Blinde ist niemand geringerer als der dänische Autor Knud Romer, der auf Falster aufgewachsen ist, und die Fremde ist Klara, eine Figur, die von den eigenen Erfahrungen der deutschen Autorin und Regisseurin Leonie Pichler inspiriert ist. Sie leihen uns ihren ehrlichen, humorvollen und poetischen Blick auf Gedser und helfen uns, uns mit der Landschaft, den Menschen und den Geschichten der Gegend zu verbinden.

Der Audio Walk ist kostenlos. Lade die ECHOES App auf dein Telefon. Download KLANG KÜSTE innerhalb der App. Bringe dein geladenes Handy und Kopfhörer mit. Aktiviere GPS und gehe zur Alten Zugstation Gedser, wo heute der Landgang der Fähre ist. Der Audio Walk beginnt automatisch, sobald du die Halle betrittst. **Viel Freude!**



## SOUND SHORE

is a captivating audio walk that takes us from the old railway station in Gedser to the southernmost point of Denmark. Along the way, you embark on an unexpected journey with a blind man and a stranger. The blind man is none other than the Danish author Knud Romer, who grew up on Falster, and the stranger is Klara, a character inspired by the personal experiences of the German author and director Leonie Pichler. Together, they offer us their honest, humorous, and poetic perspectives on Gedser and help us connect with the landscape, the people, and the hidden stories of the region.

The audio walk is free of charge. Download the ECHOES app to your phone. Download SOUND SHORE within the app. Bring your fully charged phone and headphones. Activate your GPS and go to the Old Railway Station in Gedser, where the ferry gangway is located today. The audio walk begins automatically as soon as you enter the hall. **Enjoy!**

KLANG  
KØSTEN



#KLANGKOESTEN #KLANGKUESTE #SOUNDSHORE

[GULDBORGSUND.DK/KLANGKØESTEN](https://guldborgsund.dk/klangkøesten)

[NATURLANDET.DK/KOESTEN/KLANGKØESTEN](https://naturlandet.dk/koesten/klangkøesten)



KLANG  
KØSTEN



Lydvandring med Knud Romer  
Audio Walk mit Knud Romer  
Audio Walk starring Knud Romer

Gå 5 km fra Gedser centrum  
til det sydligste punkt af dig selv

Laufe 5 km vom Zentrum Gedser  
zum südlichsten Punkt deiner Selbst

Walk 3 miles from the center of Gedser to the  
most southern point of yourself



GULDBORGSUND



REGION  
SJÆLLAND



KNUD  
ROMER

LEONIE  
PICHLER

ANDREAS  
OXENVAD

ANNELINE  
KÖHLER JUUL



# KLANG KØSTEN

Audiowalk Gedser



## KLANG KÜSTE

- 📱 ECHOES APP & die Geschichte KLANG KÜSTE
- 🕒 ca. 90 Minuten
- 🚶 5 km plus Heimweg
- 📍 Alter Bahnhof Gedser
- 🗺 Südspitze
- 👤 Kinderwagen und Rollstuhl freundlich, außer der letzten Station am Strand. Geeignet ab 12 Jahren. App und Audiowalk sind kostenlos.

## SOUND SHORE

- 📱 ECHOES APP & the story ECHO COAST
- 🕒 approx. 90 minutes
- 🚶 3 miles
- 📍 Old Train Station Gedser
- 🗺 Southern Point
- 👤 Stroller and wheelchair friendly, except for the last stop at the beach. Suitable for ages 12 and up. The app and audio walk are free.

- 📱 ECHOES APP & historien KLANG KØSTEN
- 🕒 ca. 90 minutter
- 🚶 5 km plus hjemtur
- 📍 Gamle Togstation Gedser
- 🗺 Sydspisen

- 👤 Klapvogn- og kørestolsvenlig, bortset fra det sidste stop ved stranden. Anbefales fra 12 år. Lydvandring og appen er gratis.